
Bestyrelsesmøde d. 4/11 kl. 18.30 

Tilstede: Heidii, Niels, Ejlert, Camilla og Niklas 

• Underskrivning af kontrakt med nyt ejendomsfirma 

- Vi har nu underskrevet aftalen med det nye ejendomsfirma og der vil være opstart den 1. 
februar 2022. 

• Status på radiator projekt 

- Vi har ikke fået fat i Ole Præst endnu. 

• Bestil tømning af storskrald + cykler og andet lort der står ved indkørsel omme bagved 

- Skrald ved indkørsel er fjernet, men ikke gamle cykler.  

• Vi skal have skrevet ud at der ikke skal smides pap i storskrald. 

- Der er det sidste lange stykke ting blevet smidt pap i stor skrald og dette skal der ikke.  

• Møbler på loftet - Skal der sættes seddel op? 

- Niels sætter seddel op om at loftet skal ryddes. 

• Lave seddel til juletræsopsætning. Lad os få den hængt op i god tid 

- Heidii har lavet et seddel, som bliver sat op.  

 

 


